

Title (en)

Non-self-supporting ship cabin made up of prefabricated components without own floor, procedure for the production and installation of such cabins, and device for carrying out the procedure.

Title (de)

Nicht selbsttragende Schiffskabine aus vorgefertigten Teilen ohne eigenen Boden, Verfahren zum Herstellen und Aufstellen solcher Schiffskabinen und Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens.

Title (fr)

Cabine non-autoporteuse pour bateau, constituée par des pièces préfabriquées sans propre s'ôle, procédé pour la production et l'installation desdites cabines et dispositif pour l'exécution du procédé.

Publication

EP 0518078 A1 19921216 (DE)

Application

EP 92108307 A 19920516

Priority

DE 4119422 A 19910613

Abstract (en)

The invention relates to a non-self-supporting ship cabin (21) which, without its own floor, stands with its wall panels (18a) on a sliding frame (1) dimensionally stable in a horizontal plane and after production ashore can be transported without problem to the intended location on the deck of a ship. On account of the sliding frame (1), the ship cabin (21) need not be dimensionally stable, which means a considerable saving in weight. For transport purposes, the sliding frame (1) together with the ship cabin (21) is pulled across the ship's deck. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine nicht selbsttragende Schiffskabine (21), die ohne eigenen Boden mit ihren Wandpaneelen (18a) auf einem in einer waagerechten Ebene formstabilen Gleitrahmen (1) aufsteht und nach Herstellung an Land ohne Probleme an den vorgesehenen Ort an Deck eines Schiffes transportiert werden kann. Die Schiffskabine (21) braucht aufgrund des Gleitrahmens (1) nicht formstabil zu sein, was eine erhebliche Gewichtsersparnis bedeutet. Der Gleitrahmen (1) mit der Schiffskabine (21) wird zum Transport über das Schiffsdeck gezogen. <IMAGE>

IPC 1-7

B63B 29/02

IPC 8 full level

B63B 9/06 (2006.01); **B63B 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B63B 29/025 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2594088 A1 19870814 - WAERTSILAE OY AB [FI]
- [A] FR 2568609 A1 19860207 - VERCELLETTO ETS [FR]
- [A] US 4275533 A 19810630 - WRIGHT DAROLD L

Cited by

DE19637549C1; CN108583778A

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK ES FR GB GR IT NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0518078 A1 19921216; **EP 0518078 B1 19940914**; DE 4119422 C1 19930107; DE 59200490 D1 19941020; DK 0518078 T3 19941017; ES 2060434 T3 19941116; JP 2572184 B2 19970116; JP H07205881 A 19950808; US 5335614 A 19940809

DOCDB simple family (application)

EP 92108307 A 19920516; DE 4119422 A 19910613; DE 59200490 T 19920516; DK 92108307 T 19920516; ES 92108307 T 19920516; JP 14728092 A 19920608; US 89967492 A 19920615